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MINISTERRAAD Ex.nr.Ac 
nr. 702 

Notulen van de vergadering, 
gehouden op Maandag 24 Juli 1950, des middags te 2 uur, 

Plein 2 b. 

éfajU*tt**4 ' A a n w e z i g s D e Minister-President, Voorzitter, en de 
y ^ Ministers van den Brink, Götzen, Joekes, 
/ Jüutï*"^4' Lieftinck, Rutten, van Schaik, Schokking, 

.£e*mJl. 
ƒ 0UUi. % 

Spitzen, Stikker, Struycken en in 't Veld. 
(De Ministers van Maarseveen, Mansholt en 
Teulings zijn afwezig.) 

Tevens is bij de punten 2 - 4 aanwezig! 
Staatssecretaris Blom. 

Secretarisi Drs. J. Middelburg. 

1» Notulen van de vergadering van 17 Juli 1950-

a. Redactiewijzigingen. 

Op blz. 1, punt 1 b, worden de woorden "bedoelde 
gebouw" gewijzigd in: "pand op het Bleyenburg ten behoeve 
van Oorlog", 

Op blz. 2 wordt het laatste deel van de eerste zin 
als volgt gewijzigd; "...overleggen wie de deviezenaanvrage 
van de Antivivisectiebond zal behandelen.". 

Op blz. 11, punt 4 f > zevende regel, worden de 
woorden "in het bijzonder" vervangen doors "eerder dan in 
Europa". Op de derde regel van onder van deze blz. wordt 
"dit plan" gewijzigd ins "het bouwplan". 

^P frlz» 12 wordt het gestelde onder punt 6 gewij
zigd inï "Zonder discussie aanvaard.". 

Vervolgens worden de notulen goedgekeurd. 

b. Opmerking naar aanleiding van punt 2 g (De Niwin en het 
Katholieke Thuisfront). 

Minister Götzen merkt op, dat bij de behandeling 
van de begroting van Unie zaken in de Tweede Kamer dit punt 
niet ter sprake is gekomen. 

2,. Ingekomen stukken en mededelingen. 

a. Landaanwinning. 

De Minister-President deelt mede, dat bij een brief 
heeft ontvangen van de Gedeputeerde Staten van Friesland, 
Groningen en Noord-Holland, waarin deze verzoeken de urgente 
aangelegenheid van verdere landwinning zo spoedig mogelijk 
in studie te nemen. Minister Spitzen deelt mede, dat Water
staat zich voortdurend met dit vraagstuk bezighoudt. Besloten 
wordt, dat Verkeer en Waterstaat bovenbedoelde brief zal 
behandelen. 

2 b. De behandeling van de begroting 1951. 

Minister Lieftinck stelt de vraag of hij de ver
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rpeds aan alle Ministers zal toezenden of dat hij deze 
iezamenlük zal aanbieden met een nota met algemene gegevens. 
Minister Stikker stelt voor, dat ook aan de Ministers gegevens 
zullen word*ën~̂ ö"egezonden omtrent de streefcij-
fers en in hoeverre deze zijn bereikt. Minister van den Brink 
is van oordeel, dat dan daaraan ook zal"moeten worden toege-
voegd welke nieuwe taken sinds het opstellen van de streef
cijfers zijn opgekomen. Minister Schokking zou ook gaarne 
de streefcijfers van 1950 ontvangen,alsmede de gegevens van 
de begroting 1950 en de gegevens van suppletoire begrotingen 
voor dit jaar. De Minister-President acht het wenselijk, dat 
aan de Ministers wordt toegezonden wat gereed gekomen is en 
dat op een later tijdstip een nota met een totaal overzicht 
wordt verstrekt. Aldus wordt besloten. 

2 c. Volgende vergadering van Ministerraad, RAYI en REA. 

Be Raad besluit de volgende vergadering van de 
Ministerraad te houden op Woensdag 2 Augustus des morgens 
te 9 uur en geen vergadering van de REA te houden op Dins
dag 1 Augustus (tenzij urgente punten moeten worden bespro
ken), terwijl op Donderdag 27 Juli om 10 uur des morgens een 
vergadering van de RAVI zal plaats vinden. 

2 d. Representatie. 

Minister Stikker deelt mede, dat hij op 1 Augustus 
de Ministers van Buitenlandse Zaken van de W.U.-landen een 
lunch zal aanbieden. De Minister-President en de Ministers 
van den Brink, Joekes en Lieftinck zullen eveneens aan deze 
lunch deelnemen. 

2 e. Nieuwe leden van de Hoge Raad. 

Minister Struycken deelt mede, dat de Tweede Kamer 
op de voordracht voor nieuwe leden van de Hoge Raad Prof. 
Mr. G.J. Wiarda en Mr. H.Th.A. van der Loos als no. 1 
heeft geplaatst. Spreker stelt voor met deze voordracht 
accoord te gaan. Daartoe wordt besloten. 

2 f. Wederopbouw van Putten (zie notulen M.R. 20 Febr. 1950, 
punt 2 b ) . 

Minister in 't Veld deelt mede, dat het gemeente
bestuur van Putten enigszins verlegen was met de aanbieding, 
die de heer Wohldran Arokay heeft gedaan. Tenslotte heeft 
het gemeentebestuur gezegd, dat Putten nog plannen heeft voor 
een tuinbouwschool. Intussen is gebleken, dat de heer Arokay 
de gelden voor een geschenk nog zou moeten verzamelen. De 
Minister-President deelt mede, dat de heer Arokay destijds 
als journalist bfj hem werd geïntroduceerd. Voor het bespre
ken van buitenlandse aangelegenheden heeft spreker hem daarna 
naar Buitenlandse Zaken verwezen. Bij dit departement zou zijn 
gebleken, dat de heer Arokay zich voordoet als een invloed
rijker man dan hij in werkelijkheid is. In verband hiermede 
stelt spreker voor, dat men met betrekking tot Putten geen 
verdere stappen zal doen. Aldus wordt besloten. 

•2-fii Bespreking Plan-Schuman met Kamercommissies (zie notulen 
M.R. IÜ Juli iy^ü, punt 2 c). 

Minister van den Brink deelt mede, dat hij tezamen 
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met Minister Joekes een tweede bespreking met Tweede-Kamer
commissies heeft gehad over het Plan-Schuman. Daarbij bleek, 
dat men in het algemeen instemde met de richting, waarin de 
besprekingen inzake het Ministerieel Comité zich bewogen 
hebben. Men toonde voorts belangstelling voor de vorming van 
de Assemblee Commune in Straatsburg. 

2 h. Benelux-Ministersconferentie (zie notulen M.R. 
~ T7~3uli ïytpü, punx 4 &). 

Minister Spitzen informeert of de agenda van de 
Benelux-Ministersconferentie reeds is ontvangen, in verband 
met de vraag of spreker al dan niet mede zal gaan naar 
Ostende. Minister van den Brink acht dit laatste wel wense
lijk, aangezien de Belgische Minister van Verkeer, Seghers, 
ook aan de conferentie zal deelnemen. 

3_« Unie zaken. 

a. Nieuwe Regering in Indonesië'. 

Minister Götzen deelt mede, dat blijkens een 
telegram van de H.C. grote kans bestaat, dat Hatta geen 
Minister-President zal blijven; de heer Natsir van de 
Masjumi zou de meeste kans hebben om Minister-President te 
worden. 

3 b. De kwestie-Ambon (zie notulen M.R. 17 Juli 1950, 
punt 3 c ) . 

Minister G-Ötzen deelt mede, dat men toch nog de 
verwachting heeft, dat een niet-officiële vredesmissie naar 
Ambon kan worden gezonden. Staatssecretaris Blom voegt 
hieraan toe, dat Mr. Roem Zaterdag van Leimena heeft verno
men, dat de vredesmissie nog deze week zou vertrekken en dat 
men niet van plan was militaire strijd tegen Ambon te voeren. 

Minister Stikker deelt mede, dat de burgemeester 
van Rotterdam de opvatting van de Regering ten aanzien van 
de activiteit van Dr. Nikijuluw deelt en dat het gemeente
bestuur terzake een stap zal doen. Staatssecretaris Blom 
voegt hieraan toe, dat Mr. Roem van het verzoek aan Mr. Oud 
op de hoogte is gesteld. 

Minister Gö'tzen merkt op, dat van Indonesische zijde 
er op wordt aangedrongen, dat Nederland druk op de militairen 
op Ambon zal uitoefenen. De Minister-President is van oordeel, 
dat men dit van Nederlandse zijde alleen zou kunnen doen, 
indien de Indonesische Regering in uitzicht stelde, dat aan 
Ambon een ruime autonomie zal worden gegeven en dat niet 
onmiddellijk Apris-troepen naar dat eiland zullen worden ge
bracht, waardoor overeenkomstige moeilijkheden als in 
Makassar zouden ontstaan. Minister Schokking verwacht, dat 
de opheffing van het KNIL apaiserend zal werken; ook in 
Makassar kon men dit constateren. 

3 c« jfaatregelen ter oplossing van het vraagstuk der Neder
landers inTIT-diensTTziê^notiilen M.R? 17 ,y'n.«fl', 

punt 3 a ) . 

Minister Gö'tzen deelt mede, dat in de tweede "ver
gadering met de Commissie voor Uniezaken ten aanzien van de 
nieuwe plannen der Regering om met de Indonesische Regering 
onderhandelingen te openen over vrijwillig ontslag nemen door 

-4-


